



<p>SONOFF SNZB-05P Quick Guide V1.1</p> <p>Zigbee Water Leak Sensor</p>	<p>1 下载并安装APP并扫描SONOFF Zigbee网关二维码</p> <p>1. Download the eWeLink App and scan the QR code on the device. Open the eWeLink App and scan the QR code on the device. Get a unique ID from the instructions of the App.</p> <p>2. 扫描QR码并添加设备</p> <p>2. Scan QR Code to Add Device</p> <p>3. 打开eWeLink APP并扫描二维码, 再按照APP提示进行操作。</p> <p>3. Open the eWeLink App and scan the QR code on the device. Follow the instructions given by the app to proceed.</p>	<p>2 扫描QR码并添加设备</p> <p>2. Scan QR Code to Add Device</p> <p>3. 打开eWeLink APP并扫描二维码, 再按照APP提示进行操作。</p> <p>3. Open the eWeLink App and scan the QR code on the device. Follow the instructions given by the app to proceed.</p>	<p>3. 打开eWeLink APP并扫描二维码, 再按照APP提示进行操作。</p> <p>3. Open the eWeLink App and scan the QR code on the device. Follow the instructions given by the app to proceed.</p>	<p>4. 打开eWeLink APP并扫描二维码, 再按照APP提示进行操作。</p> <p>4. Open the eWeLink App and scan the QR code on the device. Follow the instructions given by the app to proceed.</p>	<p>5. 打开eWeLink APP并扫描二维码, 再按照APP提示进行操作。</p> <p>5. Open the eWeLink App and scan the QR code on the device. Follow the instructions given by the app to proceed.</p>	<p>6. 打开eWeLink APP并扫描二维码, 再按照APP提示进行操作。</p> <p>6. Open the eWeLink App and scan the QR code on the device. Follow the instructions given by the app to proceed.</p>	<p>7. 打开eWeLink APP并扫描二维码, 再按照APP提示进行操作。</p> <p>7. Open the eWeLink App and scan the QR code on the device. Follow the instructions given by the app to proceed.</p>	<p>8. 打开eWeLink APP并扫描二维码, 再按照APP提示进行操作。</p> <p>8. Open the eWeLink App and scan the QR code on the device. Follow the instructions given by the app to proceed.</p>	<p>9. 打开eWeLink APP并扫描二维码, 再按照APP提示进行操作。</p> <p>9. Open the eWeLink App and scan the QR code on the device. Follow the instructions given by the app to proceed.</p>
---	---	---	--	--	--	--	--	--	--

<p>10. 打开eWeLink APP并扫描二维码, 再按照APP提示进行操作。</p> <p>10. Open the eWeLink App and scan the QR code on the device. Follow the instructions given by the app to proceed.</p>	<p>11. 打开eWeLink APP并扫描二维码, 再按照APP提示进行操作。</p> <p>11. Open the eWeLink App and scan the QR code on the device. Follow the instructions given by the app to proceed.</p>	<p>12. 打开eWeLink APP并扫描二维码, 再按照APP提示进行操作。</p> <p>12. Open the eWeLink App and scan the QR code on the device. Follow the instructions given by the app to proceed.</p>	<p>13. 打开eWeLink APP并扫描二维码, 再按照APP提示进行操作。</p> <p>13. Open the eWeLink App and scan the QR code on the device. Follow the instructions given by the app to proceed.</p>	<p>14. 打开eWeLink APP并扫描二维码, 再按照APP提示进行操作。</p> <p>14. Open the eWeLink App and scan the QR code on the device. Follow the instructions given by the app to proceed.</p>	<p>15. 打开eWeLink APP并扫描二维码, 再按照APP提示进行操作。</p> <p>15. Open the eWeLink App and scan the QR code on the device. Follow the instructions given by the app to proceed.</p>	<p>16. 打开eWeLink APP并扫描二维码, 再按照APP提示进行操作。</p> <p>16. Open the eWeLink App and scan the QR code on the device. Follow the instructions given by the app to proceed.</p>	<p>17. 打开eWeLink APP并扫描二维码, 再按照APP提示进行操作。</p> <p>17. Open the eWeLink App and scan the QR code on the device. Follow the instructions given by the app to proceed.</p>	<p>18. 打开eWeLink APP并扫描二维码, 再按照APP提示进行操作。</p> <p>18. Open the eWeLink App and scan the QR code on the device. Follow the instructions given by the app to proceed.</p>	<p>19. 打开eWeLink APP并扫描二维码, 再按照APP提示进行操作。</p> <p>19. Open the eWeLink App and scan the QR code on the device. Follow the instructions given by the app to proceed.</p>
--	--	--	--	--	--	--	--	--	--

<p>20. 打开eWeLink APP并扫描二维码, 再按照APP提示进行操作。</p> <p>20. Open the eWeLink App and scan the QR code on the device. Follow the instructions given by the app to proceed.</p>	<p>21. 打开eWeLink APP并扫描二维码, 再按照APP提示进行操作。</p> <p>21. Open the eWeLink App and scan the QR code on the device. Follow the instructions given by the app to proceed.</p>	<p>22. 打开eWeLink APP并扫描二维码, 再按照APP提示进行操作。</p> <p>22. Open the eWeLink App and scan the QR code on the device. Follow the instructions given by the app to proceed.</p>	<p>23. 打开eWeLink APP并扫描二维码, 再按照APP提示进行操作。</p> <p>23. Open the eWeLink App and scan the QR code on the device. Follow the instructions given by the app to proceed.</p>	<p>24. 打开eWeLink APP并扫描二维码, 再按照APP提示进行操作。</p> <p>24. Open the eWeLink App and scan the QR code on the device. Follow the instructions given by the app to proceed.</p>	<p>25. 打开eWeLink APP并扫描二维码, 再按照APP提示进行操作。</p> <p>25. Open the eWeLink App and scan the QR code on the device. Follow the instructions given by the app to proceed.</p>	<p>26. 打开eWeLink APP并扫描二维码, 再按照APP提示进行操作。</p> <p>26. Open the eWeLink App and scan the QR code on the device. Follow the instructions given by the app to proceed.</p>	<p>27. 打开eWeLink APP并扫描二维码, 再按照APP提示进行操作。</p> <p>27. Open the eWeLink App and scan the QR code on the device. Follow the instructions given by the app to proceed.</p>	<p>28. 打开eWeLink APP并扫描二维码, 再按照APP提示进行操作。</p> <p>28. Open the eWeLink App and scan the QR code on the device. Follow the instructions given by the app to proceed.</p>	<p>29. 打开eWeLink APP并扫描二维码, 再按照APP提示进行操作。</p> <p>29. Open the eWeLink App and scan the QR code on the device. Follow the instructions given by the app to proceed.</p>
--	--	--	--	--	--	--	--	--	--

技术要求:	1. 尺寸: 展开450*65mm, 折后45*65mm	2. 材质: 105g铜版纸	3. 颜色: 四色印刷	4. 工艺: 手风琴10折页	5. 环保要求: 所有材料及工艺需满足欧盟WEEE和RoHS指令要求
原材料	测试项	测试要求	PC, 松诺白色	测试项	测试要求
RoHS检测	球压试验 (125°C/70°C)	灼热丝试验 (850°C/650°C)	UV老化测试 (72H/48H)	冰醋酸测试 (3min/5min)	盐雾试验 (24/36/48H. .)
低温存储 (-40°C)	冷热冲击 (-40~70°C)	百格测试	RCA试验 (100圈/150圈. .)	铅笔硬度测试 (3H/4H. .)	酒精耐摩擦测试
高温存储 (70°C)					
指定公差等级	尺寸	等级	A	B	C
0<L≤3	±0.05	±0.10	±0.15		
3<L≤6	±0.10	±0.15	±0.20		
6<L≤16	±0.15	±0.25	±0.35		
16<L≤30	±0.20	±0.30	±0.45		
30<L≤120	±0.25	±0.35	±0.50		
120<L≤315	±0.30	±0.50	±0.80		
0<L≤10	±°	50°L≤120	±0.5°		
10<L≤50	±0.3°	120°L≤400	±0.15°		
制图日期	黎业军	物料编码:	单位	比例	图框
2024/05/30	00.00.07.0340	MM	1:1	/	
审核日期	视角	图号	第1/1页		
批准日期	版本	V1.1			
	物料名称:	SNZB-05P 快速指南			
		SONOFF			